

Ordinary & Extraordinary General Meetings of Esterad Investment Company B.S.C

To: Bahrain Bourse

Esterad Investment Co B.S.C. would like to inform the market and its shareholders that the Ordinary and Extraordinary General Meetings scheduled for today, Sunday, 29 March 2026, did not meet the required quorum, with attendance reaching 21.38%.

Accordingly, the second meeting will be held on Sunday, 5th April 2026 at 11:30am virtually by way of videoconferencing.

The Company wishes to inform the market and its shareholders that, due to the postponement of the Ordinary and Extraordinary General Meetings to Sunday, 5 April 2026, the following updated distribution dates should be noted:

Event	Date *
AGM Meeting Date	5 th April 2026
Cum-Dividend Date	6 th April 2026
Ex-Dividend Date	7 th April 2026
Record Date	8 th April 2026
Payment Date	22 nd April 2026

**The dates are subject to quorum being met on the meeting date.*

اجتماعي الجمعية العامة العادية وغير العادية لشركة استيراد الاستثمارية ش.م.ب

السادة / بورصة البحرين

تود شركة استيراد الاستثمارية ش.م.ب. إفادة السوق والسادة المساهمين بأن اجتماعي الجمعية العامة العادية وغير العادية والمقرر عقدهما اليوم، الأحد الموافق 29 مارس 2026، لم يكتمل النصاب القانوني فيهما، حيث بلغت نسبة الحضور 21.38%.

وعليه، سيتم عقد الاجتماع الثاني يوم الأحد، الموافق 5 أبريل 2026 في تمام الساعة 11:30 صباحاً، وذلك عن بعد عبر تقنية الاتصال المرئي.

كما تود الشركة إفادة السوق والسادة المساهمين بأنه، وبناءً على تأجيل اجتماعي الجمعية العامة العادية وغير العادية إلى يوم الأحد، الموافق 5 أبريل 2026، وجب التنويه بتواريخ توزيع الأرباح المحدثه أدناه:

التاريخ *	الحدث
٥ أبريل ٢٠٢٦	تاريخ اجتماع الجمعية العامة
٦ أبريل ٢٠٢٦	اخر يوم تداول لاستحقاق الأرباح
٧ أبريل ٢٠٢٦	تاريخ تداوم السهم بدون استحقاق
٨ أبريل ٢٠٢٦	يوم الاستحقاق
٢٢ أبريل ٢٠٢٦	يوم الدفع

*التواريخ أعلاه خاضعة لأكمال النصاب القانوني في المواعيد المحدده.

Name	Sameera AlBulushi	الإسم
Title	Board Secretary and Compliance Officer	المسمى الوظيفي
Company Seal ختم الشركة	Signature التوقيع	
		